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                                      Zápisnica 

   z Plenárneho zasadnutia Rodičovského združenia  pri ZŠ 
v Spišskom Štvrtku, dňa 22.09.2014,  v jedálni ZŠ 

Program: 

1/ Otvorenie , privítanie – p. riaditeľka M. Kolcúnová 

2/ Správa o výsledkoch školy v šk.roku 2013/2014 a cieľov na školský 
rok 2014/2015 

3/ Poďakovanie riaditeľky školy za činnosť OZ ZRPŠ 

4/ Odsúhlasenie predsedníctva OZ ZRPŠ pre šk. rok 2014/2015 

5/ Správa o hospodárení OZ ZRPŠ za šk. rok 2013/2014 – p. Borský 

6/ Schválenie rod. príspevku na šk. rok 2014/2015 

7/ Záver plenárneho zasadnutia 

8/ Stretnutie zástupcov jednotlivých tried OZ ZRPŠ 

  

K bodu 2:  Správa o výsledkoch... 

- p. riaditeľka M. Kolcúnová zrekapitulovala výsledky školy za 
predchádzajúci šk. rok ´13 -´14, 

- a predstavila ciele na tento šk. rok ´14 -´15, kt. sú hlavne  široká 
ponuka popoludňajšej činnosti -36 krúžkov, ZUŠ, CVČ.... 

- v tomto školskom roku došlo aj k posilneniu pedagogického tímu  o 
školského psychológa, logopéda ...a nového učiteľa MAT pre 
2.stupeň, 

- Prezenčná listina prítomných – pozri .pdf dokument 
Prezencka_plenarka_220914 

- Kompletnú prezentácia – pozri .pptx dokument Prezentacia ZRPŠ 
plenarka 09.2014 
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K bodu 3:  Poďakovanie ... 

- p. riaditeľka M.Kolcúnová poďakovala predsedníctvu OZ, ako aj 
tajomníčke a ekonómke za ich doterajšiu činnosť a spoluprácu 
s vedením ZŠ a popriala im veľa úspechov do ďalšej činnosti. 

K bodu 4:  Odsúhlasenie predsedníctva OZ ZRPŠ... 

- Združenie rodičov jednohlasne schválilo na šk.r.2014-2015 
predsedníctvo OZ ZRPŠ , opätovným predsedom sa stal verejným 
hlasovaním prítomných rodičov Ing. Vladimír Borský 
a podpredsedom Zuzana Grešová 
 

K bodu 5:  Správa o hospodárení... 

- Predseda OZ p. Borský oboznámil prítomných rodičov 
s hospodárením združenia za min. šk. rok ´13 -´14 - pozri .pdf 
dokument  Príjmy_a_výdaje_ZRPŠ_za_šk._rok_2013-2014  
a predstavil plány pre nadchádzajúci šk. rok ´14 -´15, 

- V priebehu výkladu správy došlo k otázke zo strany rodičov, 
ohľadom položky 900,-€, kt. bola uvedená ako VÝDAJ, 
v skutočnosti to bol VÝDAJ Z POKLADNE OZ a PRÍJEM na ÚČET OZ 
– vysvetlenie pozri .pdf dokument Detail zo spravy´13-´14 

 

K bodu 6: Schválenie rod. príspevku.... 

- Na školský rok 2014/2015 bol na plenárnom zasadnutí navrhnutý 
a jeho členmi aj následne schválený rodičovský príspevok vo výške  
10,-€ na žiaka 

- Tento príspevok je potrebné uhradiť v hotovosti jednotlivým 
triednym učiteľom, najneskôr však do 30.11.2014 
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K bodu 8: Stretnutie zástupcov... 

- Po triednych rod. združeniach sa konalo 1. Zasadnutie OZ ZRPŠ 
v šk. roku 2014-2015, za prítomnosti novozvolených zástupcov 
jednotlivých tried –prezenčná listina pozri dokument .pdf 
Prezencka_zastuptried_220914 

- Predseda OZ následne požiadal p.riaditeľku a doplnenie zoznamu 
zástupcov jednotlivých tried, neprítomných na zasadnutí, 

- Prítomní členovia opätovne a jednohlasne zvolili za tajomníka OZ p. 
Kukurovú a ekonómkou ostala p. Bajtošová, 

- Hlasovaním boli zvolení aj členovia revíznej komisie, predsedom sa 
stala p. Slebodníková a členmi p.Porembová  a p. Pavlikovská 

- Noví členovia rev. komisie boli predsedom OZ oboznámení s ich 
právami/povinnosťami, vyplývajúcimi zo stanov OZ, 

- Členovia jednohlasne odsúhlasili aj plán aktivít dotovaných OZ, kt. 
by mal približne kopírovať min. šk. rok ´13-14, s dôrazom na 
podporu talentu detí (olympiády, športové podujatia...)  

- p. Porembová vystúpila s otázkou organizovania plaveckého 
výcviku pre žiakov 5.ročníka, kt. sa minulý školský rok 
neuskutočnil, 

- po následnom predložení danej otázky p. riaditeľke, nám táto 
odpovedala, že plavecký výcvik pre žiakov na 2.stupni sa už 
v budúcnosti organizovať nebude, 

- dôvodom je, že sa jedná o „zdokonaľovací“ kurz, kt. už škola 
nemusí zo zákona organizovať , 

- „základný“ plavecký výcvik pre žiakov 3.ročníka – POVINNÝ ZO 
ZÁKONA - sa bude organizovať každý druhý rok spolu so žiakmi 
4.ročníka, kvôli lepšej vyťaženosti autobusu.  

- Naopak LYŽIARSKY VÝCVIK bude aj tento rok pre žiakov na oboch 
stupňoch ZŠ, o podrobnostiach budú rodičov dostatočne vopred 
informovať triedni učitelia, 

- Na záver predseda OZ poďakoval prítomným za účasť a tí sa 
uzniesli, že o termíne ďalších stretnutí bude sms správou 
informovať všetkých p.Kukurová, tak ako to bolo min. šk.rok. 


